

嗇色園主辦可藝中學
學生事務通告（2021-2022 年度）第 47 號
有關中一至中五級第一學期考試及中六級畢業試延期事宜

敬啟者：本校大部分教職員及學生均需要接受強制檢測，因此，本學年部分科目的中一至中五級第一學期考試及中六級畢業試將延期至二零二二年一月二十四日（星期一）至一月二十六日（星期三）舉行，考試範圍則維持不變。考試日上學時間為上午八時卅分，**考試第一天會有特別安排，學校開門時間為上午八時零五分，敬請留意。**詳細安排如下：

| | |
|---|---|
| 1. 不需要進行強制檢測的學生 | 於考試第一天，即二零二二年一月二十四日（星期一）早上進入校園前向當值教職員出示學生證，方可進入校園及參與考試。 |
| 2. 需要進行強制檢測的學生 - 能依時進行強制檢測並得到第五次(一月二十日或二十一日)陰性檢測結果 | 必須於二零二二年一月二十二日（星期六）中午十二時正或以前，透過Teams傳送第五次陰性檢測結果的手機短訊截圖給班主任核對； 必須於考試第一天，即二零二二年一月二十四日（星期一）早上進入校園前向當值教職員出示上述短訊，方可進入校園及參與考試。 |
| 3. 需要進行強制檢測的學生 - 未能出示第五次(一月二十日或二十一日)陰性檢測結果 | <u>不能進入校園及參與考試，而未能應考的科目將被評定為零分。</u> |
| 4. 需要進行強制檢測而檢測結果為陽性的學生 | 請立即通知校方，以便校方盡快應對。 |

請家長及 貴子弟於考試前細閱學生及家長手冊第14-15頁「10.考試」，並督促 貴子弟在家溫習準備應付考試。有關考試時間表詳列於附件一，敬希察閱。如校方接獲衛生防護中心或教育局指示須要關閉校園或停課，相關考試將會被立即中止，屆時請家長及 貴子弟留意學校公布的最新安排。

為了鞏固學生學習基礎，中一至中五級第一學期總平均分不合格的學生必須參加核心科目重考，詳情參閱家長及學生手冊第15頁「10.6重考」。重考將於二月二十八日（星期一）至三月三日（星期四）期間舉行，重考通知書將於二月二十四日（星期四）個別派發。

由於考試延期，中三級選科申請將改為二月十四日(星期一)至二月十六日(星期三)期間於網上eClass系統呈交，截止時間為二月十六日(星期三)下午五時正。

如有任何疑問，可致電學校與教務主任許景思老師聯絡（電話：2150 0135）。

此致
貴家長

嗇色園主辦可藝中學校長
張建新謹啟

二零二二年一月十九日

19 January 2022

Dear Parents/Guardians,

S1-S5 First Term Examination & S6 Mock Examination

Since most of our staff and students are required to undergo a COVID-19 nucleic acid test between 10 January and 28 January, the S1-S5 First Term Examination and S6 Mock Examination are rescheduled to 24th, 25th and 26th January. Examination scope remains unchanged. School will start at 8.30 a.m. on these examination days. **School will open at 8:05 a.m. on the first examination day due to special arrangements.** Please pay close attention to the following arrangements:

| | |
|---|--|
| 1. If your child <u>is NOT required</u> to undergo a compulsory test, | he/she must present the <u>Student Card</u> to our staff on the first examination day, that is 24 January 2022 (Monday), before entering the campus to take the exam. |
| 2. If your child <u>is required</u> to undergo a compulsory test and he/she has received <u>the FIFTH (20th January, or 21st January 2022) negative test result,</u> | he/she must send the screenshot of the SMS of <u>the FIFTH negative test result</u> to his/her class teacher through Teams on or before 12p.m. on 22 January 2022 (Saturday); he/she must also present the SMS of <u>the FIFTH negative test result</u> to our staff on the first examination day, that is 24 January 2022 (Monday), before entering the campus to take the exam. |
| 3. If your child <u>is required</u> to undergo a compulsory test and he/she <u>is not able to present the FIFTH (20th January, or 21st January 2022)negative test result,</u> | <u>he/she will not be allowed to enter the campus or participate in the exam. In this case, the affected examinations will be evaluated as zero.</u> |
| 4. If your child <u>is required</u> to undergo a compulsory test and he/she has received <u>a positive test result,</u> | Please inform our school immediately. |

Please also peruse “Section 10. Examinations” on pages 14 – 15 of the Student-Parent Handbook before these examinations. Please refer to **Annex 1** for the Examination Timetable. If our school is instructed by the Centre for Health Protection or the Education Bureau to close the campus or suspend classes, the examinations will be suspended immediately. New arrangements will be announced by our school as soon as possible.

S1-S5 students who fail to pass the first term overall average marks must take the re-examination of core subjects to consolidate their learning foundation. Please refer to “Section 10.6 Re-examinations” on page 15 of the Student-Parent Handbook for details. The re-examination will be held from 28 February (Monday) to 3 March 2022 (Thursday). A re-examination notice will be distributed individually on 24 January 2022 (Thursday).

Due to the new examination schedule, the Form Three elective subjects application will be held between 14 February (Monday) and 16 February (Wednesday) on eClass. The application deadline is on 14 February (5pm sharp).

If you have any enquiries regarding the arrangements for these examinations, please contact Ms. HUI King-si at 2150 0135. Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,

Mr. Cheung Kin-sun, Jackson
Principal

齋色園主辦可藝中學
2021-2022 年度第一學期考試時間表 (中一至中五級) 及中六畢業試

| | 24/01/2022 (星期一) | 25/01/2022 (星期二) | 26/01/2022 (星期三) |
|----|---------------------------------|--|--|
| 中一 | 1 普通電腦 8:45-9:25 (40) | 音樂 H 8:45-9:25 (40) | 體育 8:45-9:25 (40) |
| | 2 數學 9:55-11:10 (75) | 英國語文(三) H 9:55-10:40 (45) | 綜合人文 9:55-10:55 (60) |
| | 3 | 普通話 H 11:10-11:50 (40) | |
| 中二 | 1 普通電腦 8:45-9:25 (40) | 中國歷史 8:45-9:25 (40) | 科學 8:45-9:25 (40) |
| | 2 中國語文(一) 9:55-11:10 (75) | 英國語文(一) 9:55-10:55 (60) | 數學 9:55-11:10 (75) |
| | 3 中國語文(二) 11:40-12:55 (75) | 設計與科技 11:25-12:25 (60) | |
| 中三 | 1 普通話 H 8:45-9:25 (40) | 家政 8:45-9:25 (40) | 普通電腦 8:45-9:25 (40) |
| | 2 中國語文(一) H 9:55-11:10 (75) | 英國語文(一) 9:55-10:55 (60) | 科學 9:55-10:55 (60) |
| | 3 英國語文(三) H 11:40-12:40 (60) | 英國語文(二) 11:25-12:25 (60) | 綜合人文 11:25-12:25 (60) |
| 中四 | 1 數學(一) 8:45-10:45 (120) | #生物/#旅遊與款待#體育(中學文憑) 8:45-10:15 (90) #數學(延伸部分-單元二)8:45-10:45 (120) #視覺藝術(中學文憑) M 8:45-11:15 (150) %中國歷史 / %健康管理與社會關懷 | 英國語文(三) H 8:45-10:15 (90) |
| | 2 數學(二) 11:15-12:30 (75) | 英國語文(四) 11:30-12:45 (75) | #經濟/#化學/#資訊與通訊科技/ 10:45-12:15 (90) #設計與應用科技 10:45-12:45 (120) |
| 中五 | 1 數學(一) 8:45-10:45 (120) | #生物 8:45-11:15 (150) #資訊與通訊科技/ #設計與應用科技(一)/ #企業會 財(會計) 8:45-10:45 (120) #科技與生活(食品科學與科技) 8:45-10:15 (90) ApL-電影及超媒體(應用學習) 8:30-16:30 (面授課堂) | 中國語文(三) M 8:45-10:30 (105) |
| | 2 數學(二) 11:15-12:30 (75) | #設計與應用科技(二) 11:15-12:15 (60) | 通識教育 M 11:00-1:00 (120) |
| 中六 | 1 *中國語文(一) 8:45-10:15 (90) | *英國語文(三) 8:45-10:45 (120) | #視覺藝術(中學文憑) 8:45-12:45 (240) #化學(一)/#物理(一) 8:45-11:15 (150) #體育(中學文憑)(一) 8:45-11:00 (135) #旅遊與款待(一) 8:45-10:15 (90) #經濟(一) 8:45-9:45 (60) |
| | 2 *中國語文(三) 10:45-12:30 (105) | *中國語文(二) 11:15-12:45 (90) | #經濟(二) 10:15-12:45(150) #旅遊與款待(二) 10:45-12:00 (75) #體育(中學文憑)(二) 11:30-12:45 (75) #化學(二)/#物理(二) 11:45-12:45 (60) |
| | 3 英國語文(四) 12:45-1:45 (60) | | |

備註: 中一至中五級考試在課室進行。
中六級考試在禮堂進行。
跨境學生網上考試在資訊科技研習中心(ITLC)進行。

以下科目在特別室進行。
H - 該科考試在禮堂進行
**該科考試在課室進行

中一級(有特殊需要學習考生) 考試在 204 室進行。
中二級(有特殊需要學習考生) 考試在 E24 室進行。
中三級(有特殊需要學習考生) 考試在 402 室進行。
中四至中六級(有特殊需要學習考生) 考試在 E56 室進行。
中四至中六級(使用讀屏軟件 / 使用音頻轉換系統) 考試在多媒體學習中心(MMLC)進行。
M - 該科考試在多用途學習室(212 室)進行
^中五至中六級 數學(延伸部分-單元二) - 19/1 星期三 下午 3:00-5:30 在 310 室進行

S4 (X1) - #生物(18) & #數學(延伸部分-單元二)(9) - 311 / #旅遊與款待(17) - 310
S4 (X1) - #體育(中學文憑)(18) - 302 / #視覺藝術(中學文憑)(24) - 212
S4 (X2) - #化學(19) - 禮堂 / #設計與應用科技(16) - 禮堂
S4 (X2) - #經濟(25) - 禮堂 / #資訊與通訊科技(20) - 禮堂
待定: S4 (X1) - #中國歷史 / #健康管理與社會關懷

S5 中國語文(三) 普通話 - 410
S5 (X2) - #資訊與通訊科技(6) & #企業會財(會計)(12) & #設計與應用科技(2) - 312
S5 (X2) - #生物(16) & #科技與生活(食品科學與科技)(9) - 313
S5 (X2) - ApL 電影及超媒體(應用學習) - 403

S6 中國語文(三) 普通話 - 410
S6 (X1) - #物理(5) & #經濟(11) & #化學(5) - 411
S6 (X1) - #體育(中學文憑)(6) & #旅遊與款待(6) - 302 / #視覺藝術(中學文憑)(6) - 310
待定: S6 (X1) - #健康管理與社會關懷

HO NGAI COLLEGE (SPONSORED BY SIK SIK YUEN)
Timetable for S.1-S.5 FirstTerm Examination & S6 Mock Examination (2021-2022)

| | | 24/01/2022 (MON) | 25/01/2022 (TUE) | 26/01/2022 (WED) |
|----|---|-----------------------------|--|--|
| S1 | 1 | CL 8:45-9:25 (40) | MUS H 8:45-9:25 (40) | PE 8:45-9:25 (40) |
| | 2 | MATH 9:55-11:10 (75) | ENG3 H 9:55-10:40 (45) | IH 9:55-10:55 (60) |
| | 3 | | PTH H 11:10-11:50 (40) | |
| S2 | 1 | CL 8:45-9:25 (40) | CHIS 8:45-9:25 (40) | SCJ 8:45-9:25 (40) |
| | 2 | CHIN1 9:55-11:10 (75) | ENG1 9:55-10:55 (60) | MATH 9:55-11:10 (75) |
| | 3 | CHIN2 11:40-12:55 (75) | D&T 11:25-12:25 (60) | |
| S3 | 1 | PTH H 8:45-9:25 (40) | HEC 8:45-9:25 (40) | CL 8:45-9:25 (40) |
| | 2 | CHIN1 H 9:55-11:10 (75) | ENG1 9:55-10:55 (60) | SCJ 9:55-10:55 (60) |
| | 3 | ENG3 H 11:40-12:40 (60) | ENG2 11:25-12:25 (60) | IH 11:25-12:25 (60) |
| S4 | 1 | MACO1 8:45-10:45 (120) | X1 #BIO/#TH#PED 8:45-10:15 (90) #MAM2 8:45-10:45 (120) #VAD M 8:45-11:15 (150) %CHIS / %HMSC | ENG3 H 8:45-10:15 (90) |
| | 2 | MACO2 11:15-12:30 (75) | ENG4 11:30-12:45 (75) | X2 H #ECON/#CHEM/#ICT/ 10:45-12:15 (90) #DAT 10:45-12:45 (120) |
| S5 | 1 | MACO1 8:45-10:45 (120) | X2 #BIO 8:45-11:15 (150) #ICT/ #DAT1/ #ACC 8:45-10:45 (120) #TLFT 8:45-10:15 (90) ApL-F&T 8:30-16:30 (Face-to-face Lesson) | CHIN3 M 8:45-10:30 (105) |
| | 2 | MACO2 11:15-12:30 (75) | #DAT2 11:15-12:15 (60) | LIBS M 11:00-1:00 (120) |
| S6 | 1 | *CHIN1 8:45-10:15 (90) | *ENG3 8:45-10:45 (120) | X1 #VAD 8:45-12:45 (240) #CHEM1/#PHY1 8:45-11:15 (150) #PED1 8:45-11:00 (135) #TH1 8:45-10:15 (90) #ECON1 8:45-9:45 (60) |
| | 2 | *CHIN3 10:45-12:30 (105) | *CHIN2 11:15-12:45 (90) | #ECON2 10:15-12:45(150) #TH2 10:45-12:00 (75) #PED2 11:30-12:45 (75) #CHEM2/#PHY2 11:45-12:45 (60) |
| | 3 | ENG4 12:45-1:45 (60) | | |

Remarks: S1-S5 The examination will take place in Homeroom.
S6 The examination will take place in Hall.
Cross-Boundary Online Examination will take place in ITLC.

The following examination will be conducted at the special location.

H - The examination will take place in Hall
* The examination will take place in Classroom

S4 (X1) - #BIO(18) & #MAM2(9) - 311 / #TH(17) - 310
S4 (X1) - #PED(18) - 302 / #VAD(24) - 212
S4 (X2) - #CHEM(19) - HALL / #DAT(16) - HALL
S4 (X2) - #ECON(25) - HALL / #ICT(20) - HALL
Pending: S4 (X1) - #CHIS / #HMSC

S5 CHIN3 PTH - 410
S5 (X2) - #ICT(6) & #ACC(12) & #DAT(2) - 312
S5 (X2) - #BIO(16) & #TLFT(9) - 313
S5 (X2) - ApL F&T - 403

S1(SEN) The examination will take place in 204.

S2(SEN) The examination will take place in E24.

S3(SEN) The examination will take place in 402.

S4-S6(SEN) The examination will take place in E56.

S4-S6(Speech-to-text/ Screen Reader)The examination will take place in MMLC.

M - The examination will take place in Multi-purpose Room(212)

^S5-S6 MAM2 - 19/1 WED 3:00-5:30PM 310

S6 CHIN3 PTH - 410

S6 (X1) - #PHY(5) & #ECON(11) & #CHEM(5) - 411

S6 (X1) - #PED(6) & #TH(6) - 302 / #VAD(6) - 310

Pending: S6 (X1) - #HMSC